
 

Der afholdes skolebestyrelsesmøde  

Tirsdag d. 9. juni 2020 16.30 – 18.30 
 

Referat 
Deltagere:  Eva Nielsen, Gitte Beier, Rikke Jacobsen, Jesper Qvist, Trine Petersen, Laila Hellesøe 
  

Afbud fra: Bo Grønvall, Poul Friis Evald, Nicole Haugaard Sørensen, Ann Lorenzen Nina 

Christensen, Jesper Engelstad, 

_________________________________________________________________________  

  

1.  Meddelelser   
a)  Formanden og bestyrelsen 
 Gitte havde en hilsen med til os fra Bo.   
Landsmøde i november. TP sender Bo’s mail med ud og vi finder en løsning om nogen vi laf sted. Der er to 
pladser. 
Gitte vil gerne deltage 
Der er plads til yderligere én 

  

b) Medarbejdere  
Skoleåret går på hæld. Skoleårets planlægning er i fuld gang, der er styr på tingene. De sidste 

forældre og elever får besked om klassetilhørsforhold 10. juni.  

 

c)   Elever  
eleverne har udarbejdet et oplæg til fordeling af elevmillionen. Skolebestyrelsens skal tage stilling 

til oplægget. Elevrådet går efter 110.000kr til et gyngestativ med to reder. 

Vi ønsker dem held og lykke. Godt at projektet gennemføres før sommerferien og at Mike får 

muligheden for at følge opgaven til dørs. 

 

d)   Skoleledelsen   
 Personalesituation. En skolepædagog har sagt op   

 Elevsituation. ”maj”-børn er startet. Der er visiteret to børn siden personalereduktion og to 

elever udskrives til sommerferien 

 Status ifm. nedlukning og genåbning. Med henvisning til de to infobreve er opstarten gået 

bedre end forventet. Der har været en fælles forståelse om, at her hjælper vi hinanden og 

justerer løbende. Det er MEGET nemt at lukke ned og MEGA besværligt at åbne! 

 Dimission. Organisering i genåbnings tegn: to seancer A kl. 16- 17.30. B kl. 18 – 19.30. 

Bestyrelsesdeltagelse (Gitte har givet positivt tilsagn) 

 Økonomien hænger sammen idet normeringstallet for 19-20 udløser budget året ud. Fra 

januar 2021 vil det aktuelle elevtal danne grundlag for budget. Normeringstallet vil blive  

ca. 160 elever, som det ser ud pt. 

  

2.  Skolebestyrelsesmøder kommende skoleår  

Ledelsen foreslår, at vi mødes 8 gange i kommende skoleår. Se forslag til møde plan 

Til drøftelse og beslutning. Besluttet  

Vi er enige om, at hvis der bliver brug for hurtige beslutninger, kan det fint gøres via mail 

  



 

3.  Fordeling af forældremøder i efteråret 

TP medbring er skabelon til fordeling af møderne. Ønsker bestyrelsen som tidligere år, at lae et 

fælles oplæg? 

Til drøftelse og beslutning. Vi forventer at teamene lægger møderne trinvis. 

Gitte har materiale fra Landsforeningen Ligeværd, som kan lægges frem på møderne 

Fælles punkt: Suppleringsvalg 

Punkterne fra sidste år sendes med ud som bilag. 

Fordeling af møderne sendes ud til kommentering, inden listen sendes ud til personalet. Personalet 

bedes fastlægge forældremøder senest ifm. forberedelsesdag i august, så alle datoer er klar til 

bestyrelsesmødet i august 

  

 

4. Kommende møder       

Punkter til kommende møde: 

  

 Bilag til princip vedr. lejrskoler. Et bilag for skoleåret 20-21  

 Kalendergymnastik ift. forældremøder  

   

  

5. Evt. 

Pædagogisk dag lørdag 31. oktober kl. 9-15 

  

6. Godkendelse af referat   
Godkendt   

    Trine 
 

 

 

 


